
 

      
3e Commissie

Verslag van de vergadering 

betreft 3e Commissie – verslag 30 maart 2011  

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 2 
maart 2011 

 

Wordt unaniem goedgekeurd. 

2. Fietspaden lange afstand – aanleg op een verlaten 
spoorwegbedding tussen de Oude Gentweg en de 
Spoorwegstraat en tussen de Klinkaartstraat en de 
Oostveldstraat te Eeklo : goedkeuring van het bestek, 
geraamd op 188 920 EUR exclusief btw, te gunnen bij wijze 
van openbare aanbesteding en mits subsidieaanvraag 

 

De volgende vragen worden hierbij gesteld. De antwoorden 
werden deels op de vergadering deels, na opzoeking, na de 
vergadering geformuleerd: 

1) Wordt het fietspad van een omheining voorzien om zo 
de inname van aangelanden te vermijden? 
 
Neen, de eigendom van de spoorwegbedding blijft 
eigendom van INFRABEL. De stad Eeklo voorziet 
groenaanleg zodat onrechtmatige grondinname 
bijzonder moeilijk wordt. Het voorzien van een 
omheining om die reden is tevens weinig aantrekkelijk.  
 

2) Werden bestek en plannen aangepast aan de 
voorwaarden gesteld in de bouwvergunning?  
 
Ja de plannen werden hieraan aangepast.  
 

3) Hoe wordt de kruising met wegen veilig opgevat? 
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Ter hoogte van de kruispunten wordt een verkeerszuil 
geplaatst met aangepaste markeringen en de nodige 
signalisatie. 
 

4) Er is een post voorzien voor rooien van bomen. 
Welke bomen zijn dat, of is dat enkel een vermoedelijke 
hoeveelheid voor het geval er bomen te rooien zijn? 

 
Er worden geen grote bomen zoals eiken of beuken 
gerooid. Het zijn meer bomen van wildgroei of 
populieren. 
 

5) Staan aan de kruispunten de paaltjes niet in de weg van 
de draaicirkel wanneer fietsers (met aanhangkar) 
moeten draaien? 
 
De verkeerszuilen staan zeker 3 m in het fietspad t.h.v. 
de dwarsende wegen, zodat deze zeker geen hinder 
zullen vormen. 
 

6) Wat is de timing voor het verlengde van het fietspad? 
Het verlengen van het fietspad in het kader van LAF zit 
nog niet in ontwerpfase. De verlenging zal dus zeker dit 
jaar geen uitvoering krijgen.  
 

 

3. Ronse RLVA – streekhuis, herinrichting : goedkeuring van 
de 10de reeks meerwerken voor een totaalbedrag van 9 
702,32 EUR btw inbegrepen, machtiging van de deputatie 
om te gunnen aan de nv B&R te Rekkem, bij wijze van 
onderhandelingsprocedure zonder bekendmaking en met 
verlenging van de uitvoeringstermijn 

 

Geen opmerkingen 

 

4. Groepsaankoop levering aardgas t.b.v. patrimonium 
behorende tot de gemeenten Aalter, Ronse, Zomergem, 
Zulte, Kaprijke en Lovendegem en de sociale 
huisvestingsmaatschappij CVBA Tuinwijk te Lokeren : 
goedkeuring van het bestek, opdracht geraamd op 516 200 
EUR per jaar, taksen inbegrepen, te gunnen bij wijze van 
openbare aanbesteding met Europese mededinging 

 

De vraag wordt gesteld welke de redenen zouden kunnen zijn 
waarom er zo weinig gemeenten zich hiervoor ingeschreven 
hebben.  

 

Net voor onze oproep had Eandis reeds actie ondernomen 
waardoor heel wat gemeenten reeds een beslissing hadden 
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genomen. De termijn was ook vrij kort. De indruk bestaat 
tevens dat de gemeentebesturen ietwat de kat uit de boom 
kijken vermits onze oproep een nieuwe procedure is. In 
tegenstelling met Eandis gaat onze aankoop om een 
groepsaankoop waarbij de gemeenten de deputatie moeten 
machtigen om te gunnen. Het zal er wel op aankomen om info 
aan de gemeenten te geven wanneer het resultaat gunstig is. 
Voor de oproep voor burgers hebben wel 62 gemeenten zich 
ingeschreven.  

 

5. Varia 

Er wordt gemeld dat in de school Heynsdaele met een 
luchtdrukpistool geschoten is. De gedeputeerde is hiervan nog niet 
op de hoogte maar zal zich informeren.  

 

De voorzitter van de commissie deelt mee het scholenbezoek gepland 
wordt op 2 mei om 15u aan het PTI in Zottegem en om 17u30 aan 
Heynsdaele in Ronse. 

Einde commissievergadering 18u. 

 

Gent, woensdag 30 maart 2011 

Mark Cromheecke   Jo De Loor  

Secretaris    Voorzitter 


